

شركة الاستثمارات الوطنية	
صادر خارجي	
	
10/02/2026	تاريخ المراسلة
NIC - 3-25/911/19149	رقم المراسلة



شركة الاستثمارات الوطنية
National Investments Company

Date:

10 FEB 2026

التاريخ:

To: Boursa Kuwait Company
Dear Sirs,

المحترمين
السادة/ شركة بورصة الكويت
تحية طيبة وبعد،

**Subject: Disclosure of Material Information
regarding BOD meeting to Discuss the
company's financial statements for the
financial Year ended 31 December 2025**

With reference to the provisions of Chapter (4), module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaw of law No. (7) for year 2010 and its amendments, enclosed herewith the disclosure form of material information.

الموضوع: إفصاح معلومة جوهرية بشأن اجتماع مجلس الإدارة
لمناقشة البيانات المالية للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر
2025

بالإشارة إلى أحكام الفصل الرابع بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية)
باللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاته، ترفق لكم
نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely Yours,

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام،،،



شركة الاستثمارات الوطنية
National Investments Company

5

فهد عبدالرحمن المخيزيم -
Board Member and Chief Executive Officer –
عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي –



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Disclosure of Material Information Form

Date 10 FEB 2026 التاریخ

Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة شركة الاستثمارات الوطنية (ن.م.ك.ع)
Material Information	المعلومة الجوهيرية
<p>Please be informed that the company's Board of Directors will hold its meeting on Wednesday, 11 February 2026, at 1:30 pm to discuss the following:</p> <p>1. The company's Annual Audited financial statements for the financial year ended on 31 December 2025.</p> <p>2. Items of distributions for the fiscal year ending on 31 December 2025.</p>	<p>نود اهاطكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة سوف يعقد اجتماعه في يوم الأربعاء الموافق 11 فبراير 2026 في تمام الساعة الواحدة والنصف ظهراً، وذلك لمناقشة ما يلي:</p> <p>1. البيانات المالية السنوية المجمعة المدققة للشركة لسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.</p> <p>2. بنود التوزيعات عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025.</p>

Significant Effect of the material Information on the financial position of the company	أثر المعلومات الجوهرية على المركز المالي للشركة
No significant effect of the material information on the company's financial position.	لا يوجد أثر للمعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة.

The issue of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed the Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإصدار كتمل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها ودكتها، وذكر أنه يبذل عناية الشخص الحريص فيتجنب أي معلومات مغشية في خطأه أو لامسأة، وذلك توبو الذي يسؤوله على كل من جهة السوق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتواه هذا الإصدار، وبما يلي عنده المسؤولية عن أي أضرار تحدث في حقه أو يمس شخصاً آخر شرط هنا الإصدار أو النسخ أو نشره عن طريق تقطيعها الإلكتروني في موقعها الإلكتروني. أو تجنبه لاستئنف هذا الإصدار في مطرقة أخرى

شركة الاستثمارات الوطنية National Investments Company

فهد عبد الرحمن المخزيم -
عضو مجلس الادارة والرئيس التنفيذي -
Board Member & Chief Executive Officer -